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1. 2. 2023 – 30. 6. 2023         

Rozběhlo se druhé pololetí školního roku. Na MŠMT se druhý pan 

ministr ani nestačil ohřát a již se snažíme proniknout do konceptu třetí 

hlavy rezortu. To, co naopak započalo velmi dobře a vzbudilo nadějná 

očekávání je nástup nové koalice v čele s paní primátorkou 

Špringerovou do čela Hradce Králové. Zájem o práci škol, výhled do 

budoucna, propojení školských odborů kraje, města a univerzity -  to 

vše jsou systémové kroky, na kterých by se mohlo v budoucnu 

zajímavě „stavět“.  

 Nadále jsme Školou určenou pro výuku cizinců. Část našich 

ukrajinských žáků se vrátila domů. Z 45 jich v danou chvíli evidujeme 

29.  Zřizovatel nám do roku 2023 „něžně“ posílil provozní rozpočty. 

Školy, které berou teplo z Opatovic jsou zaopatřeny, my plynaři ještě 

argumentujeme k jejich posílení. Na tomto kroku úzce 

spolupracujeme se ZŠ Svobodné Dvory.  

OBLAST VZDĚLÁNÍ 

V oblasti vzdělávání v tomto pololetí docházelo spíše k evolučním změnám. Začali jsme pracovat se závěry 

ČŠI. Naše mateřské školky zařadí programově do svých „studijních plánů“ programy Malé technické 

univerzity, proškolí se v programu Zipyho kamarádi – tvorba správných návyků u dětských kolektivů a zvýší 

% individuálního přístupu k dětem. 

Ve škole jsme po roce hodnotili „novou informatiku“ domluvili jsme se pro změnu obsahu do příštích let – 

je třeba reagovat na nástup umělé inteligence. Pro žáky 1. až 3. třídy připravujeme pro příští školní rok 

tematické dny - studovanou látkou bude „algoritmizace“ 

Kolega Vojtěch Jedlička s paní uč. Zdenou Cestrovou úspěšně otevřeli kroužek pro nadané žáky. Ohlasy 

byly kladné. V příštím školním roce bude aktivita posunuta i k žákům 1. stupně. Své zkušenosti přetavili 

v koncept pro práci s nadanými žáky – myslím, že je na co se těšit. 

Ve školním roce 2023 – 2024 otevíráme jednu první třídu, třídním učitelem bude p. učitelka Ladislava 

Záňová. Do 6. třídy míří dva početné kolektivy. Šestou A budou tvořit převážně žáci z Kuklen a z Kratonoh, 

pracovat budou pod vedením p. učitelky Terezy Hálkové. Základ šesté B se stanou absolventi stěžerské 

školy doplnění o „kukleňáky“, na třídnictví se těší paní učitelka Michaela Hlavatá. 

Výrazné úspěchy jsme zaznamenali ve sportovní oblasti. Kluci a dívky 6. – 9. třídy vyhráli celoroční soutěž 

v atletice. Kluci 8. – 9. a 6. – 7. třídy postoupili z okresního kola atletického čtyřboje do regionu, který 

mladší chlapci vyhráli a ve složení Matěj Kněžour, Tomáš Raich, Lukáš Balcar, Jan Halouzka a Ota Tomášek 

přivezli z republikového finále v Opavě bronzové medaile. Na třetím místě stálo i naše atletické družstvo 

mladších chlapců v Poháru rozhlasu.  

PERSONÁLNÍ OBLAST 

V mateřských školách. V MŠ Markova nás opustila paní učitelka Eva Vojtíšková, za záskok děkujeme slečně 

Lence Antalové, od 1. 7. nastupuje paní učitelka Karolína Novotná. V mateřské škole Plačice jsme se po 

letech rozloučili s paní Lucií Rambouskovou, na její pozici školnice a kuchařky nastoupila paní Marie 

Šimková. Od 1. 9. k novému klientu dorazí paní asistentka Michaela Procházková. 



Velké změny nečekají ani základní školu. Opouští nás kolega Radim Dvořák, který dostudoval a v naší 

nabídce byl pouze částečný úvazek Tv. Studium dokončila i slečna asistentka Denisa Bezperátová. Za 

pomoc s asistencí ve školní družině děkujeme nestorkám kuklenského vzdělávání paní Janě Schovancové 

a paní Jaroslavě Burýškové.  

Na místa jmenovaných přichází pan Denis Mička (Tv) – student 5. ročníku, slečna Lucie Ondrová čerstvá 

absolventka (Čj, Aj) - nastupuje jako vyučující Aj a asistent v 7. B. Asistentem ve školní družině a v 2. A bude  

paní Lucie Sulková. 

Ve školní jídelně se naše dvě ukrajinské pracovnice vrátily domů, na jejich místo nastoupily jejich kolegyně 

z Ukrajiny. Pan vedoucí Vojtěch Jaroš se vypořádává s následky vážných zdravotních komplikací – za 

všechny přeji brzké zotavení. 

MATERIÁLNÍ VYBAVENÍ 

 Zajímavá oblast, tolik financí za půl roku kuklenskými školami dlouho či vůbec nikdy neproteklo. 

Výsledkem pětiletého úsilí je probíhající rekonstrukce podlahy sportovní haly, ostění a tribun (realizátor 

firma Italmec). Kladně bylo pracováno i s naší připomínkou: nová podlaha a na pěti místech protékající 

střecha (nový povrch střechy realizuje firma Fast střechy).  Nadále využíváme finančního daru pana 

Koubského – zahajujeme výmalbu a rekonstrukci (po 30 letech) schodiště a chodby v prvním poschodí 

historické budovy. Po revizi jsme nuceni realizovat rekonstrukci hromosvodů ZŠ a MŠ Markova. 

V investičním fondu se nastřádalo na dvě „venkovní atrakce“ do zahrad našich MŠ – zde předpokládáme 

50% účast zřizovatele. Spíše drobnou obnovou projdou dvě třídy druhého stupně a třída a kabinet stupně 

prvního. Přestala nám (neopravitelně) fungovat velká kopírka = jsme před nákupem (pronájmem) nové. 

Z programu překlenování rozdílů mezi žáky jsme do tříd pro žáky, kteří nemají vlastní techniku, nakoupili 

15 iPadů. Uspěl i náš grant u Královéhradeckého kraje na dovybavení školních dílen (nákup budeme 

realizovat o prázdninách). To vše v době, kdy náš provozní rozpočet ničí pouze marginální výdaje a město 

žádáme o posílení.    

PROJEKTY A AKCE 

8. A paní učitelky Hrubé dokončila projekt Školy pro udržitelný život. Své prezentace na téma cirkulární 

ekonomiky představili v jednotlivých třídách školy i před rodiči a před zástupci KMS Kukleny.  

Žákovský parlament stál za úspěšnou organizací Dne dětí, Barevných dnů a 6 disciplín pro budoucí žáky 

šestých tříd.  

Kulturní akce reprezentoval koncert ke Dni matek, na kterém vystoupili v choreografii kolegyň třídních žáci 

a žákyně I. stupně, pěvecký sbor paní učitelky Lucie Šilhábelové a muzikanti paní učitelky Věry Slavíčkové. 

Muzikanti byli součástí i červnového Letního hraní, které doplnilo divadelní představení žáků a žákyň 

volitelného předmětu – dramatická výchova paní učitelky Petry Schnaubertové. Hraným kusem byla 

komedie Oscara Wildea Strašidlo cantervillské. Pod taktovkou žáků 9. tříd proběhlo 29. 6. v respíriu I. 

stupně jejich slavnostní vyřazení ze základního školství.  

Respírium I. stupně bylo v akci i poslední sobotu v červnu. Již potřetí jsme se snažili proniknout do 

podvědomí obyvatel ČR pořádáním III. ročníku burzy minerálů, fosílií a šperků. 

Spolupráce s KMS Kukleny ústí do spolupořadatelství řady kulturních a kulturně vzdělávacích akcí. Stali 

jsme se spolupořadatelem červnových Letních slavností v areálu SŠ veterinární. 9. 9. 2023 Vás srdečně 

zveme na ZAHRADNÍ SLAVNOST v areálu školy, v jejím rámci odhalíme desku panu učiteli Václavu 

Kalendovi a nabídneme přednášku o bitvě u Strauchova dvora (husitská bitva, která proběhla i na místě 

dnešní ZŠ). 

 

Za tým pracovníků kuklenských škol - Martin Hušek. 


